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Портфолио для 5 класса 

Magazine entry about birthdays in Russia 

 

In Russia birthdays are special days. Children celebrate them with family and friends. They eat cake, play games and sing songs. 
A big tradition is pulling the birthday person’s ears gently for each year they are old. Everyone say: «Can you see Moscow?» 
There are also lots of gifts and balloons. Sometimes children have parties at home or in fun places like parks or gaming centre. 
Birthday parties are happy times with laughter, treats and love. Russians believe it’s important to celebrate and make the 
birthday person feel special! 

Заметка в журнале о днях рождениях в России 

В России дни рождения — это особые дни. Дети празднуют их с семьей и друзьями. Они едят торт, играют в игры и поют 
песни. Большой традицией является нежное дергание именинника за уши на каждый год его возраста. Все говорят: «Ты 
видишь Москву?» Также есть много подарков и воздушных шаров. Иногда дети устраивают вечеринки дома или в 
веселых местах, таких как парки или игровые центры. Дни рождения — это счастливые времена со смехом, угощениями 
и любовью. Русские считают, что важно праздновать и заставлять именинника чувствовать себя особенным! 
 

 
 

Озвучка на сайте и другие тексты для портфолио в 5 
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